

08 April 2020

08 أبريل 2020م

Dear Investor Concerned

المستثمر المعني

Subject: Personal Protective Equipment

الموضوع: معدات الحماية الشخصية

In light of the current situation and in compliance with the directives from The UAE federal Government to take preventive measures to the safeguard of the health and safety of employees and people.

في ضوء الوضع الحالي وامثالاً لتوجيهات الحكومة الاتحادية لدولة الإمارات باتخاذ إجراءات الوقائية لحماية صحة وسلامة الموظفين والناس.

We ask all investors to ensure that their staff and laborers are wearing PPE, (Personal Protective Equipment), as required to Health & Safety work practices.

نطلب من جميع المستثمرين التأكد من أن موظفيهم وعمالهم يرتدون معدات الوقاية الشخصية، كما هو مطلوب لممارسات عمل الصحة والسلامة.

More over as to UAE Federal Regulation, please also ensure that you staff and laborers are handed face masks and maintain social distance whilst at work or on factory floor premise.

أكثر من ذلك بالنسبة للائحة الاتحادية الإماراتية، يرجى أيضاً التأكد من تسليم الموظفين أقنعة الوجه والحفاظ على المسافة الاجتماعية أثناء العمل أو في مبنى المصنع.

The above requirement is in accordance with UAE Federal Law and Ministry of Health and must be complied with at the earliest and at all times.

المتطلبات المذكورة أعلاه تتوافق مع القانون الاتحادي لدولة الإمارات العربية المتحدة ووزارة الصحة ويجب الالتزام بها في أقرب وقت وفي جميع الأوقات.

Anticipating your co-operation

مقدرين لكم تعاونكم الدائم معنا،،



Saud Salim Al Mazrouei
Director of SAIF-Zone Authority